
 

Z á p i s n i c a 

 

z II. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Choča 

 

konaného dňa 18. apríla 2013 o 18.30 hod.  v zasadačke OcÚ 

 

 

Prítomní:  viď prezenčná listina 

 

Počet prítomných poslancov  OZ:          7 

 

Neprítomní – ospravedlnení:                  0 

 

Neprítomní – neospravedlnení:              0 

 

Začiatok  zasadnutia.                          18.30 hod. 

 

Ukončenie  zasadnutia:                       20.15 hod. 

 

 

 

Program:       1.  Otvorenie 

 

2. Procedurálne otázky 

 

3. Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ 

 

4. Prejednanie plnenia rozpočtu obce k 31.12.2012 

 

5. Prejednanie plánu práce Obecného zastupiteľstva v roku 2013 

 

6. Inventarizácia majetku obce k 31.12.2012 

 

7. Prerokovanie žiadostí od občanov 

 

8. Rôzne 

 

9. Návrh uznesenia 

 

10. Záver 

 

 

 

 

K bodu 1 

 

Starostka obce Alena Záhoreczová privítala prítomných poslancov a hlavnú kontrolórku obce 

na II. riadnom zasadnutí Obecného zastupiteľstva. 

 

 

 



 

K bodu 2 

 

Starostka obce oboznámila prítomných s programom zasadnutia a  navrhla vypustiť z programu 

zasadnutia  bod č.6. – inventarizácia majetku k 31.12.2012. Návrh odôvodnila spadnutým 

systémom počítačov na OcÚ. I napriek tomu, že údaje sú zálohované, inventarizácia majetku bola 

spracovávaná v SW Remek, ktorý už ale obec nepoužíva, čiže program nie je aktualizovaný. Obec 

používa programové vybavenie KEO a do tohto programu sa musí zapracovať aj celá inventari-

zácia. Do dátumu tohto zasadnutia OZ sa to  časovo nedalo zvládnuť. Inventarizácia bude 

predmetom najbližšieho zasadnutia OZ. Keďže žiadne ďalšie dopľňujúce návrhy programu 

poslancami neboli predložené, dala o ňom hlasovať. 

 

Za ….................. 7 poslanci,    proti ….......................... 0,     zdržal sa  …........................0, 

 

Nový program zasadnutia bol : 

 

      1.  Otvorenie 

 

2. Procedurálne otázky 

 

3. Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ 

 

4. Prejednanie plnenia rozpočtu obce k 31.12.2012 

 

5. Prejednanie plánu práce Obecného zastupiteľstva v roku 2013 

 

6. Prerokovanie žiadostí od občanov 

 

7. Rôzne 

 

8. Návrh uznesenia 

 

9. Záver                        

 

 

 

Za zapisovateľku starostka navrhla p. Zuzanu Rudzanovú, novú referentku obecného úradu od 

01.02.2013 a  za členov návrhovej komisie poslancov p.  Janu Segíňovú a pána Jozefa Havrana, 

za overovateľov zápisnice p. Mária Valašíka a p. Lenku Havranovú. O tomto návrhu dala starostka 

hlasovať. 

 

Za ….................. 7 poslanci,    proti ….......................... 0,     zdržal sa  …........................0, 

 

 

K bodu 3 

 

Na poslednom zasadnutí OZ bolo starostke obce uložené: 

 - rekonštrukcia verejného osvetlenia v obci (VO), riešiť výmenu svietidiel a dať vypracovať 

prepočet úspory elektrickej energie. Starostka informovala poslancov, že začala jednať so 

spoločnosťou  ESCO – Slovenské elektrárne ENEL, ktorý navrhujú projekt rekonštrukcie VO 

s minimálnymi nárokmi na zdroje samosprávy. Spoločnosti dodala starostka  potrebné materiály 

ako napr. počet stĺpov VO, typ použitých svietidiel ........... . V súčasnosti čakáme na výsledky 



prepočtu. Tento spôsob rekonštrukcie sa starostke obce pozdáva z dôvodu, že rekonštrukcia VO 

by bola  hradená zo vzniknutých úspor VO. Tak ako starostke obce i poslancom sa tento návrh zdal 

zaujímavý, 

 - dohľadanie materiálov ohľadne užívania par.č. 421/136 - čo je v skutočnosti obecná 

prístupová cesta medzi súpisným číslom 12 (Gabriel Valkovič) a 15 (Mikuláš Valkovič). 

Táto cesta bola v roku 2010 vtedajším OZ  na základe žiadosti pána Gabriela Valkoviča, Choča č.12  

daná do prenájmu žiadateľovi. Starostka obce informovala, že nájomná zmluva sa  však v archíve 

OcÚ nenachádza. 

V diskusii k tejto problematike sa poslanci zhodli v tom, že prakticky im nevadí, že predmetnú 

časť tejto cesty užíva p. Valkovič, avšak doporučovali by urobiť v oplotení priechod. Tento by 

slúžil aj v krízových situáciách ako napr. v nepriaznivom daždivom počasí a pri priebežných 

kontrolách  odvodňovacích kanálov na fundušiarskom záhumní.Starostka obce o tomto 

bude informovať p. Gabriela Valkoviča, Choča č.12. 

 

K bodu 4 

 

Starostka obce predniesla poslancom OZ správu o Plnení rozpočtu obce Choča k 31.12.2012.  

Dokumentácia bola vypracovaná v súlade s finančným výkazom FIN1-04. 

Celkové príjmy obce predstavovali sumu vo výške  225 543,61 eur a výdavky  sumu vo výške 

215 637,62 eur. 

 

Poslanci OZ plnenie rozpočtu k 31.12.2012 vzali na vedomie. 

 

Plnenie rozpočtu k 31.12.2013  je súčasťou tejto zápisnice. 

 

K bodu 5 

 

Plán práce OZ na rok 2013 predložil poslanec p. František Mankovecký. Poslanci plán práce 

schválili s tým, že v prípade potreby sa plán práce OZ doplní. 

 

Plán práce OZ je súčasťou tejto zápisnice. 

 

Za ….................. 7 poslanci,    proti ….......................... 0,     zdržal sa  …........................0, 

 

K bodu 6 

 

Starostka obce predniesla žiadosť p. Eriky Kováčovej o prenájom KD z dôvodu usporiadania 

10. Chočianskeho majálesu dňa 18. mája 2013. Poslanci uvedenú žiadosť jednohlasne schválili. 

 

Za ….................. 7 poslanci,    proti ….......................... 0,     zdržal sa  …........................0, 

 

 

K bodu 7 

 

V bode Rôzne starostka  obce informovala: 

 

– o novelizácii  zákona č. 343/2012 o odpadoch, podľa ktorej  je obec povinná vykonávať 

triedenie nielen komunálnych odpadov, ale aj biologicky rozložiteľných odpadov. Na základe tejto 

skutočnosti sa starostka obce zúčastnila rokovania s firmou EKOPLASTIKA. Táto spoločnosť 

vyrába svoje produkty aj z PET fliaš, ktoré by od obce firma zdarma odoberala avšak je to 

podmienené veľkým množstvom takéhoto odpadu. Obec túto podmienku zatiaľ nemôže splniť, 

nakoľko máme oveľa nižšiu produkciu fliaš. Okrem toho však firma  ponúka rôzne výrobky medzi 



nimi aj kompostéry, ktoré by sa mohli využiť ako v obci, tak aj u fyzických osôb na zber napr. 

skosenej trávy. Zákon  oslobodzuje od tejto povinnosti len tie obce, ktoré preukážu, že 50 % 

biologicky rozložiteľného odpadu občania kompostujú doma na vlastných hnojiskách. Poslanci na 

uvedené informácie reagovali tým, že kompostéry podľa ponuky o rozmeroch 1200x1000x1200 sú 

pre obec veľmi malé. 

 

Pán poslanec Pavol Kéri navrhol, že by bolo možno vhodné v zmysle zákona o odpadoch, 

zlegalizovať kompostovisko na ihrisku. Ide o miesto, kde bola v minulosti vyhĺbená plocha pre 

obecné klzisko a pracovníci prijatí na menšie obecné služby, sem zvážajú všetkú trávu z ihriska, 

ktorá tu uhníva. 

Ostatní poslanci sa priklonili k tomuto návrhu.Starostka obce zistí postup pri zlegalizovaní takéhoto 

kompostoviska. Pán Pavol Kéri ďalej navrhuje zistiť v akom stave je záhradkársky traktor, ktorým 

by sme mohli skosenú trávu z verejných priestranstiev v obci zvážať na toto kompostovisko. 

 

– o pripravovaných Výzvach prostredníctvom LEADER – Program pre rozvoj vidieka, 

vďaka ktorému by sa v obci mohlo zrekonštruovať verejné priestranstvo pred KD a tiež vymeniť 

okná na KD a OcÚ. Projekty sú vypracované, v tomto období začína prebiehať verejná súťaž na 

dodávateľa. 

 

– o žiadosti na závoru (rampu), pán Bc. Vladimír Paluška – požiadavka o uzavretie 

priestoru ku poľovníckej chate, nakoľko nezodpovední občania začali opäť vynášať odpad do tohto 

priestoru. 

 

Poslanci sa zhodli v tom, že najskôr ako zabudovať závoru je potrebné reláciou v MR upozorniť  

občanov  na to, aby tento odpad dávali do kukanádob. Aktivační pracovníci budú tento priestor 

pravidelne monitorovať. 

 

– o sťažnosti občana p. Vladimíra Bošanského ml. Choča č. 112, ktorý sa dňa 17.04.2013 

v kancelárii OcÚ sťažoval na prechod traktorov po komunikáciách v obci. Podľa jeho názoru 

prechod týchto poľnohospodárskych strojov by mal byť zakázaný z dôvodu nepriaznivého vplyvu 

na jeho rodinný dom. 

 

Reakcia poslancov na túto sťažnosť bola taká, že nakoľko prejazd poľnohospodárskyh strojov – 

traktorov našou obcou je minimálny, OZ túto sťažnosť riešiť nebude. Pán Bošanský v prípade 

nespokojnosti sa môže odvolať na Obvodný úrad odbor cestnej dopravy, Nitra. V tomto znení 

doporučujú starostke obce poslať aj odpoveďsťažovateľovi. 

 

– o plánovanej kontrole  odvodňovacích kanálov na záhumní malostranskom aj 
fundušiarskom z dôvodu ohrozovania dažďovou vodou, tak ako to bolo naposledy počas 

Veľkonočných sviatkov. Starostka požiadala  poslancov, aby niektorí z nich, ktorým to čas dovoľuje 

spolu s ňou  prekontrolovali stav týchto kanálov. Následne sa bude riešiť ich prehlbovanie. 

– o pripravovaných akciách: stavanie mája, Deň matiek, Deň detí. 

 

– František Mankovecký upozornil na stavebný odpad na Lúčkach pri súp. čísle 159 

(Ing. Drgoňa Ján), ktorý sa nachádza pri miestnej komunikácii. Je potrebné p. Ing. Drgoňovi 

nariadiť odpratanie tohto odpadu. Starostka obce v tejto súvislosti osloví pána Ing. Drgoňu. 

 

– Pavol Kéri – reagoval v súvislosti s kontrolou odvodňovacích kanálov na záhumní aj na 

situáciu s odvodňovacím kanálom  pri Mišíkových súp.číslo 25 a tiež zasypaný jarok pred 

Herudovými a Martákovými (21). Podľa jednotného názoru poslancov OZ by bolo vhodné 

menovaných osloviť a upozorniť na tú skutočnost, že jarky zasypali neoprávnene. Ide o priestor 

obce a nakoľko jarky sú vyhĺbené po tejto strane komunikácie, nesmie sa len tak zasypať. S týmito 



občanmi sa musí hovoriť a a nájsť vhodné riešenie. Jarky sa musia prehĺbiť. Starostka obce  bude s 

menovanými hovoriť. 

 

K bodu 8 

 

Návrhová komisia prečítala návrh na uznesenie, ktorého znenie poslanci OZ  jednohlasne 

schválili. 

 

Za ….................. 7 poslanci,    proti ….......................... 0,     zdržal sa  …........................0, 

 

 

K bodu 9 

 

Starostka obce na záver poďakovala prítomným poslancom a hlavnej kontolórke za účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Mário Valšík          …................................. 

 

Lenka Havranová   …................................ . 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                   Alena Záhoreczová 
                                                                                                        starostka obce 

 

 


